
Betyrelsesmøde d. 30/1-2024  

Referat 

Deltager:  

Flemming ’Fleus’ Berg 

Elisabeth Andersen 

Mette Klinge 

Rasmus Østergaard 

Rikke Degn Guldbæk 

 

Afbud:  

Lene Mellergaard Hansen 

Signe Møller Jæger Christensen 

Cecilie Ottosen Ahmt 

 

● Gennemgang af Regnskab for 2023.  

- Der arbejdes stærkt på at have det klart til d. 7/2 hvor det skal 

sendes ud.  

Der er nogle udgifter/indtægter der er bogført på en forkert konto 

- som skal bogføres anderledes og nogle enkelte 

dobbeltbogføringer.  

- d. 31/12-23 stod der 203.000kr på vores konto.  

Det bærer præg af at lokaletilskuddet 2023 var meget højt 

og der er hentet en del fonde ind.  

ca. 45.000 kommer fra de ny aktiviteter vi har tjent penge 

ind på som fx. 24 timer ved havet, rock på knivholt, skagen 

marton osv. 

 

● Gennemgang af budget 2024. - passer dette stadig 

- se excel.  

● Gennemgang af budget 2025. 

- se excel 

 

● Gennemgang af dagsorden for grupperådsmøde d. 28/2.  



● Grupperådsmødet:   

Hvor: Spejderhuset 

Hvordan: Livretter Fest 

 

1) Valg af dirigent (Mette S - Mette K spørger hende) og referent (Elisabeth).  
2) Beretning fra bestyrelsen og ledergruppen.  

- Lederne ønsker at lave denne på skrift - skal ud senest d. 5-7 feb. - deadline 
for at sende til Elisabeth er d. 3/2 kl. 12. 

- Rasmus laver en samlet beretning for bestyrelsen - vi bidrager alle med 
punkter. 

3) Fremlæggelse af årsregnskab og status for det foregående år til godkendelse  
- Rasmus og Fleus i fællesskab.  

4) Behandling af indkomne forslag.   
5) Væsentlige beslutninger om gruppens fremtid, herunder:                                              

a) Gruppens økonomiske fremtid: Rasmus og fleus 
 b) Vedtagelse af budget for indeværende år - her under fastsættelse af 

kontingent.  (pt er det. 390kr. vi øger det til næste betaling i september til 404kr.).    
 c) Forelæggelse af planer for indeværende år - orientering om lejre.  

- Fleus og Elisabeth 
6)   Fastsættelse af antal af bestyrelsesmedlemmer. 8 ialt.    
      4 forældre og 4 spejdere.  

- Vi retter tallet til 6 i alt. - 3 forældre og 3 spejdere set ud fra medlemstallet og 
den svære opgave i at finde nye medlemmer især blandt de unge spejdere. 

Valg til bestyrelse af:                                                                                                                    
 a) Formand på valg:  

   Mette genopstiller.  
  a) Forældre – på valg: 
   Rikke Degn Guldbæk stopper -  vi arbejder på at finde en ny - hvis det 

lykkes sætter vi bestyrelsen til 3. spejdere og 4 forældre.  
  b) Spejdere på valg 

Fleus og Elisabeth genopstiller.  
  c) Valg af 2 unge:  

Signe og Cecilie ønsker at stoppe da de ikke bor i byen - der skal 
findes minimum 1 ny. - vælges for 1 år.   

       d) Valg af 2 suppleanter: 1 leder og 1 forældre  
8) Valg af gruppens 2 medlemmer af korpsrådet. Mindst en ung.  

- Datoen er d. 15/11 - 17/11 - Fleus stiller gerne op, der skal findes en deltager 
mere.  



9) Valg af gruppens 5 medlemmer af Divisionsrådet:  
- Datoen er d. 23/5 Rasmus vil gerne deltage.   

10) Valg af revisor  og revisorsuppleant.  
- Bent: Rasmus spørger.   

11) Eventuelt:  
 

● Arbejderbedsdage - kan datoer godkendes.  

De er kigget igennem og tilrettet - bliver sendt ud sammen med 
grupperådsmødet.  

● Næste møde.  

 

● EVT.  

- Rasmus er blevet kontaktet af Nordjysk montage system, da de kunne være interesseret i at 

købe vores grund ved skovmandshytten eller lave noget samarbejde med dem, da de graver 

grus i store arealer omkring hytten.  

Rasmus oplyste vi ville tage det op på bestyrelsesmødet.  

Vi har snakket flere muligheder og afviser mulighed for salg.  

Vi vil være nysgerrig på hvad de mener med samarbejde.  

- Fleus oplyser vi har fået brugsrettet af jorden/græsarealet fra børnehaven og over til 

“p.pladsen”.  

Fleus har været i dialog med børnehaven og det er okay vi fælder de træer der er træls.  

Med spejderhilsener 
Bestyrelsen 

Afbud til: Mette Klinge 
bestyrelsen@dds-saeby.dk 

 


